
Schůze výboru Základní odborové organizace FLÚ 

16. 4. 2025 14:35–15:30 

 

Přítomní členové výboru: Jan Bierhanzl, Lara Bonneau, Hynek Janoušek, Pavel Nývlt, Alena 
Sarkissian. 

Jan Bierhanzl představil program schůze. 

Prvním bodem byla volba předsednictva. Jan Bierhanzl upozornil, že dostal nejméně hlasů 
ze zvolených členů výboru, a navrhl za jednoho z předsedů Hynka Janouška, což Hynek 
Janoušek odmítl. Výbor se tak usnesl provést volbu aklamací (5 hlasů pro, 0 proti, 0 se 
zdrželo) a potvrdit ve funkci stávající předsednický tandem Jan Bierhanzl – Alena 
Sarkissian (3 hlasy pro, 0 proti, 2 se zdrželi). Alena Sarkissian připomněla nutnost 
informovat o výsledku volby banku a spolkový rejstřík. 

Lara Bonneau upozornila na nízký počet členů odborů z řad administrativních pracovníků; 
Alena Sarkissian informovala o vytrvalých, ale neúspěšných pokusech minulých výborů 
vylepšit zastoupení servisních oddělení v odborech. 

Jan Bierhanzl požádal Hynka Janouška, aby převzal jednání s vedením ústavu o problematice 
zaměstnaneckých děl a hmotných práv zaměstnanců. 

Jab Bierhanzl informoval, že stav účtu je 166.479,85 Kč. 

Jan Bierhanzl dále referoval o schůze zástupců ZOO 3. vědní oblasti, která se uskutečnila 
10. 4. a na níž se jednalo: 

 1) o pozici ombudsosoby AV ČR: Už je vypsáno výběrové řízení; 

 2) o méně známých benefitech pro zaměstnance AV ČR, totiž o výhodných 
mobilních tarifech (do diskuse o tomto bodu se zapojili i Hynek Janoušek a Alena Sarkissian) 
a slevové kartě AV ČR s třicetiprocentní slevou na vše v ubytovacích zařízeních AV; 

 3) o plánovaném workshopu odborového organizování. Výbor prodiskutoval 
možnou účast zástupců výboru a zástupců dalších ZOO na tomto workshopu, jeho náplň a 
zacílení následné kampaně. 

Termín další schůze zástupců ZOO 3. vědní oblasti byl stanoven na 29. května v 16:00. 

Výbor prodiskutoval souhlas s hrazením kurzů jógy čistě z prostředků FLÚ. To vedlo 
k diskusi o jiných benefitech pro členy ZOO. Hynek Janoušek upozornil na existenci 
množství užitečných aplikací pro zlepšování fyzické kondice, Jan Bierhanzl připomněl 
možnost spolupráce se spotřebním družstvem OBŽIVA. Hynek Janoušek navrhl uspořádat 
anketu mezi členy. 

Na popud Lary Bonneau výbor prodiskutoval otázku místa pro setkávání zaměstnanců. 

Lara Bonneau uvedla, že byla požádána o účast v pracovní skupině o podpoře pracujících 
rodičů; Alena Sarkissian informovala, že se jednou měsíčně účastní schůzky s HR 
manažerkou FLÚ; Jan Bierhanzl připomněl, že je členem pracovní skupiny k přerozdělování, 



o čemž se diskutovalo na členské schůzi. Pavel Nývlt slíbil, že před příštím jednáním výboru 
členům rozešle k připomínkování souhrn výdajů ZOO. 

Příští termín jednání výboru byl předběžně stanoven na středu 11. 6. od 13:30. 

V hlasování per rollam ve dnech 17.–22. 4. Výbor schválil návrh nového mzdového 
předpisu, který snižuje rozpětí tarifů a zvyšuje tarifní mzdy pro všechny skupiny 
zaměstnanců. 


